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REFERAT FRA   
Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 27. september 2023 kl. 16:00-18:30 
 

Deltagere:  

• Jeanne Rank Schelde, formand 

• Jakob Dahl, næstformand 

• Diddan Karstensen, bestyrelsesmedlem 

• Julie Kirskov, bestyrelsesmedlem 

• Susanne Nielsen, bestyrelsesmedlem 

• Christina Leer, medarbejder repræsentant 

• Anne K. Steffensen, medarbejderrepræsentant 

• Jakob Skytte, ledelsesrepræsentant 

• Hanne Munk, ledelsesrepræsentant, sekretær 

• Nicolai Munch Eriksen, 9Y, formand. Malthe Pilgaard 
Rasmussen 9.x, næstformand. Elevrepræsentanter. 

 

Afbud: Christina Leer 

Indhold  Forberedelse 

 
1. Velkomst og præsentation 

  



Særlig velkommen til de to 
elevrepræsentanter 

REFERAT: Præsentation af deltagerne og en særlig velkomst til de to elevrådsrepræsentanter og Lars Lundgreen. 

2. Bestyrelseskursus Lars Lundgreen fra forvaltningen holder oplæg om bestyrelsens arbejde. 
Varighed ca. 1-1½ time 

REFERAT: Lars gav et oplæg om ramme for bestyrelsesarbejdet og hvilke områder skolebestyrelsen skal arbejde med. Oplægget stemte helt 
overens med de forventninger der var fra Skolebestyrelsen.  

3. Informationer fra formand   

REFERAT:  
Der er dialogmøde mellem skolebestyrelser, skoleledelser og børne- ungdomsudvalg. Det afholdes onsdag den 15. november kl. 19-21. 
Dagsorden følger.  

4. Informationer fra skoleleder   

REFERAT: 
Oversigt fremlagt over ”Antal fødte fra 2018 og (indtil videre) i 2023. 
I søndags var der arrangement på skolen med indvielse af Rumænsk bibliotek. Det var dansk-rumænsk forening der stod bag arrangementet, 
hvor der var besøg af den rumænske ambassadør, Frederikshavn Kommunes borgmester og to rumænske forfattere.  
Skolens budget er et overgangsbudget fra nedlæggelse af skoledistrikterne og frem til nyt budgetår.  
Vi råder over en pulje fra Ejendomscenteret, den ønsker vi at bruge på at etablere et samtalerum på udskolingsgangen.  

5. Information fra Elevråd   

Elevrådet er lige startet op. Der har netop været afholdt en kursusdag for elevråd.  
Elevråd vil gerne samle pant, hvor pengene skal gå til en ny sofa til udskolingens fællesrum. 
Der er også et ønske om renovering af Touch Down (fællesrum på mellemgangen). 

6. Planlægning af Åbent Hus den 
4/10 kl. 15:30-17:00 

Hvordan kan skolebestyrelsen deltage?  

REFERAT: 
Der er sendt invitation ud offentligt og særskilt til børnehaverne.  Faglokaler og SFO vil være bemandet, kantinen er åben.  
Bestyrelsen vil gerne i dialog med de fremmødte, og drøftede tilgang og spørgsmål.  

7. Udarbejdelse af princip: 
Ordensregler 

Vedhæftet er de gældende 
ordensregler (Skoledistrikt Nord) samt 
to eksempler til inspiration.  

 

REFERAT: 
Vi kikkede kort på det eksisterende princip og de to eksempler. Vi aftalte at bruge en fast skabelon til samtlige principper og fortsætte med 
udarbejdelse af ”Ordensregler” på næste møde. Vi drøftede også, hvordan vedtagne principper kan gøres relevante og vedkommende for 
skolens elever.  
 



Eventuelt   

REFERAT: Næste møde udvides med en time. 

 

 


